
Referat bestyrelsesmøde afdeling 2
Mandag d. 30.01.17
Til stede:
Fra afdelingsbestyrelsen: Ivan, Mogens, Carsten, Ken og Karina

1. Forslag fra Jan (administration)
- Ken fremviste tilsendt materiale vedr. altaner fra Jan Kristensen. 
- Bestyrelsen har en del spørgsmål vedr. materialet, da det ikke stemmer overens med 

tidligere fremsendt materiale. 
- Bestyrelsens forslag i forhold til prissætning

- Forslag 1, kollektivt
- Stor altan: 500 kr. 
- Lille altan: 450 kr. 

- Forslag 2, råderet
- Stor altan: 550 kr. 
- Lille altan: 500 kr. 

- Der tilføjes beløb til forslagene, og forslag vedr. henlæggelser sendes til Lotte Langer 
tirsdag d. 31.01.17, så det kan omdeles onsdag d. 01.02.17.  
Bestyrelsen sørger for omdeling. 

- Sammen med det nye forslag skal der påføres punkt vedr. kørsel til beboermødet. 

2. Lokale til Afdelingsmøde i maj
- Mødet afholdes d. 16. maj i Symphonien 
- Bustransport til de beboere, der ønsker det - skal være med på tilmeldingssedlen

Til stede ved resten af mødet: 
Carsten Borup (beboerrådgiver), Stefan Rask Knudsen (Teamleder) og Kim Flensborg 
(Arkitektfirma Nord). Jan Kristensen (Driftsleder) var inviteret, men meldte afbud. 

3. Præsentation af slides til Afdelingsmødet
- Kim præsenterede ændringerne i præsentationen og svarede på spørgsmål vedr. 

projektet.

4. Forberedelse Afdelingsmøde
- Gennemgang af dagsorden vedr. afdelingsmødet, og detaljer om afholdelsen. 

5. Økonomi, altanprojekt. 
- Gennemgang af det finansielle forslag for altanprojektet. 


